
Forretningsudvalgsmøde den 23. maj 2012 
 
 

Forretningsudvalgsmøde onsdag den 23. maj 2012 kl. 19,30 hos Torben. 

Deltagere: Torben Nielsen, Kim Lynggaard, Jeanette Pedersen, Per Lejsgaard og Carl Lau Jensen. 
  
                                                                     REFERAT 
  

1. Referat fra sidste møde den 24. april 2012.  
Ad pkt. 1: I forbindelse med Pramdragerfesten drøftedes hjælpere fra Ans IF til oprydning 
og 
opvask. Enighed om at dette varetages af fodbold og badminton, og TN og JP drager omsorg 
herfor. TN meddeler at hjælpere i øvrigt skulle være på plads jfr. Vivi. 
Ad pkt. 1: KL har endnu ingen afklaring om foldere med Thomas Georgi. 
Ad pkt. 1: PL meddeler at der endnu ikke er truffet kantineaftale med fodbold. TN kontakter 
SL. 
Ad pkt. 3: Der er endnu ikke fundet nøglepersoner til Tange Sø løbet – fortsættes. 
Ad pkt. 4: Der er afholdt kursus med Kim B, som TN, trods forbindelsesproblemer, 
betegnede som udmærket. 
Referatet godkendt. 
  

2. Kvartalsregnskab for 1. kvartal.  
De udsendte oversigter drøftedes, og den samlede økonomiske situation ser fornuftig ud. 
Der var også enighed om, at vi er i en læringsproces omkring kvartalsbudgetter. 
Samtidig drøftedes retningslinier for fremtidig budgetopfølgning og følgende besluttedes: 
Ingen modtagne bilag må henligge over 1 uge før bogføring. 
Forretningsfører sender månedsbalance til formanden senest den 20. i hver måned. 
Forretningsfører sender kvartalsbalance til forretningsudvalget senst den 20. i kvartalets 
efter- 
følgende måned. 
TN drøfter beslutningerne med forretningsfører. 
  

3. Hjemmesiden/Conventus.  
Administrator på Conventus booking drøftes fortsat, TN varetager indtil videre. 
Der var tilfredshed med hjemmesidens opbygning med ikke sportslige nyheder under ”godt 
at vide” i  højre side af forsiden. Sportslige nyheder ligger fortsat nederst på forsiden. 
  

4. Sponsorudvalget.  
Frede Pedersen er indtrådt som nyt medlem af sponsorudvalget. 
  

5. Struktur i sportsudvalgene – nye tiltag – opstart nye aktiviteter – starte nyt udvalg.  
Med baggrund i tidligere fremsatte forslag fra Lotte Blichfeldt, gymnastik indkalder KL til 
møde for drøftelse af muligheder under ”sport”. I mødet deltager Lotte B., Axel Olsen 
AIKC, TN og KL. 
På sigt udarbejdes retningslinier for nye udvalg, nye aktiviteter og nye tiltag. 



TN forespurgte med baggrund i tidligere drøftelser, om der var interesse for besøg af DGI-
konsulent til fokus på emnet ”få flere med i foreningen”. Det besluttedes, at det var en god 
ide i løbet af efteråret og at det kan afvikles i næste møde med udvalgene. TN arbejder 
videre hermed. 
  

6. Sidste nyt fra sportsudvalgene.  
Tennis: CLJ orienterede om sæsonopstart.  
Håndbold: CLJ har ikke fået svar på henvendelse om organisering af udvalget, hvorfor CLJ 
indkalder eksisterende udvalg til drøftelse af situationen den 12/6-2012. 
Søsport: KL orienterede om fornuftig opstart med besøg fra skolerne i Tange og Ans. 
Badminton: JP orienterede om trænersituationen næste sæson. 
Gymnastik: JP orienterede om et meget aktivt nyt udvalg med mange tiltag i sigte. 
AIKC: PL efterlyste forsikringsforhold herunder risiko for dobbeltdækning Ans IF/AIKC. 
TN sonderer eksisterende og overvejer muligheder, herunder også Søsport. 
PL orienterede om tyveriproblemer i AIKC, herunder overvågning. 
PL orienterede om drøftelser mellem AIKC og Ans IF’s Venner om etablering af pokalskab 
i AIKC til opbevaring af såvel tidligere som nuværende pokaler. Der er indhentet forslag, 
som PL mailer til forretningsudvalget til drøftelse. 
  

7. Eventuelt.  
TN orienterede om ny sponsoraftale med OK, som indeholder øget tilskud såfremt køb af el 
er tilknyttet benzinkortet, hvorfor Ans IF opfordrer hertil. 
  
  
Næste møde onsdag den 29. august 2012 kl. 19,30 i AIKC. 
  
  
Carl Lau Jensen 


